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Verslag 

 
Aanwezig: Erwin Scheys (ACKO), Johan Permentier (SPBO), Peter Wijns 
(ACHL), Willy Nys (BREE), Owen Malone (VAL), en Liesl Van Barel (VAL – Verslag) 
Verontschuldigd: Kevin De Becker (OEH), Robin Ramakers (VAC) 
Afwezig: / 

 

1 FEEDBACK RVB HERVORMING COMPETITIE KAN-BEN (informerend) 

Robin presenteerde voor de raad van bestuur de belangrijkste conclusies van de 

regiovergaderingen. 

Deze werden positief onthaald en er werd beslist dat de jeugdcommissie verdere 

stappen mag ondernemen in de hervorming van het beleid voor kangoeroes en 

benjamins. 

 

Twee aandachtspunten: vraag om indooraanbod niet eenzijdig te schrappen én zorgen 

dat de competitievorm voor kangoeroes en benjamins samen kan worden 

georganiseerd met een wedstrijd voor pupillen en miniemen. 

2 FEEDBACK VCJ-JURY HERVORMING COMPETITIE KAN-BEN (informerend) 

Vanuit het jurykorps zijn enkele bezorgdheden geuit met betrekking tot de geplande 

hervormingen van de competitievorm voor kangoeroes en benjamins. 

Peter geeft hier een korte samenvatting van tijdens de vergadering. 

 

Aangezien er nog geen enkele definitieve beslissing is genomen over de uiteindelijk 

vorm van een competitie bij kangoeroes en benjamins kunnen we ook nog niet 

besluiten wat de gevolgen zullen zijn voor de jury op deze competities. 

Van zodra er meer duidelijkheid is zal dit zeker ook naar de jury gecommuniceerd 

worden. 

3 TESTWEDSTRIJDEN: WAT EN HOE? (overleg) 

Fase 1: Uitwerken van testmodellen, bespreken tijdens volgende vergadering in 

januari 2020. 

Fase 2: Tijdens clubtraining op bezoek gaan en enkele vormen testen 

Planning: maart-mei 2020.  

Welke clubs bezoeken? Graag de clubs van de commissie en dan navragen bij enkele 

andere (grotere) clubs. Starten bij iets kleinere clubs om grondig de verschillende 

vormen te kunnen testen om tegen eind mei enkele grotere clubs te bezoeken. 

Eerste doel: proefjes testen (wat vinden de kinderen, trainers, ouders hiervan), 

vervolgens organisatorisch concept uittesten. 

Fase 3: Testwedstrijden organiseren. Trachten om dit in bestaande organisaties van 

Kids athletics op te nemen. Daarnaast nog enkele extra verenigingen zoeken die ook 

een testwedstrijd willen organiseren.  

Planning: juni tot eind september 2020 

Fase 4: ten laatste in september 2020 de knoop doorhakken welke competitievorm het 

zal worden. 

Fase 5: oktober 2020 start definitieve communicatie naar alle betrokkenen. 
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4 GEZAMENLIJK OVERLEG COMMISSIES: EINDCONCLUSIES (informerend) 

Uit het gezamenlijke overleg tussen de commissies competitie, jeugd en recreatie zijn 

een aantal eindbesluiten getrokken. Deze zullen aan de raad van bestuur worden 

voorgelegd ter goedkeuring. 

Volgende zaken zijn belangrijk voor de jeugdatletiek. 

OPGELET: Het betreft hier enkel voorstellen, er werd nog geen beslissing genomen om 

dit toe te passen! 

- Verenigingen die niet alle leden aansluiten bij de federatie -> verplichten 

opnemen in de statuten. Clubs die zich niet aan de regel houden kunnen oa 

hun subsidiëring verliezen. 

- Lidmaatschap voor U14 leden: geen onderscheid meer mogelijk maken tussen 

recreatieve vergunning en wedstrijdvergunning. Allen zijn ‘jeugdlid’ en krijgen 

automatisch een startnummer toegekend. 

- Korter maken meetings: Verplichting om te werken met voorinschrijvingen, 

aanbieden van standaardprogramma’s om de wedstrijden vlot(ter) te laten 

verlopen. Ook bij jeugdwedstrijden voorzien?  

5 BELEIDSPLAN (overleg) 

Robin heeft enkele doelstellingen/actiepunten voorbereid en de puntjes van vorige 

vergadering werden opnieuw overlopen. Bedoeling is nu om de ideeënbus verder te 

vullen. 

Opdracht: Iedereen zorgt voor een 3tal actiepunten die we binnen de komende 4 jaar 

kunnen ondernemen om de jeugdwerking te verbeteren. Te bezorgen ten laatste 

maandag 23 december. 

Oa binnen volgende items kunnen ideeën uitgedacht worden 

- Trainingen 

- Trainers 

- Competitie 

- Jeugdsportfonds 

- Jeugddag 

- Sportkampen 

- Spike 

- … 

6 BUDGET 2020 (beslissend) 

Voorstel van budget voor 2020 werd besproken en goedgekeurd. 

7 STARTSCHOT VELDLOPEN/INDOOR (opvolging) 

Indoor allemaal elektronisch startschot, wordt zeer positief onthaald. 

Veldlopen geen problemen meer gemeld 

Na seizoen evaluatie + opstellen startprocedure 

8 HORDEN: UITSTEL AANPASSEN HOOGTES JEUGD (informerend) 

Net voor de start van het indoorseizoen 2019 werd door de raad van bestuur beslist 

om de hoogtes van de horden te verlagen tem cadetten. Dit heeft echter implicaties 

voor de organisatoren die nu horden hoogte moeten voorzien van 68cm. De meeste 

clubs beschikken niet over deze hoogte. Oorspronkelijk zou de aanpassing daarom 

indoor enkel toegepast worden voor cadetten jongens en pas vanaf zomerseizoen 

2020 ook voor alle andere jeugdcategorieën. 

Hierop kwam vrij veel reactie van de clubs (voornamelijk organisatoren BVV jeugd) 

waardoor vorige week werd beslist om de aanpassing van de hoogtes pas in te voeren 

vanaf indoor 2020, muv van cadetten jongens die reeds vanaf nu een hoogte lager 

lopen. 

 

Om de periode te overbruggen wordt de vraag ook gesteld of er bij jeugdwedstrijden 

gebruik mag gemaakt worden van klaphorden of trainingshorden. 

Voor klaphorden geeft de commissie een negatief advies (te gevaarlijk). 
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Voor trainingshorden ziet de commissie niet meteen een probleem. 

9 VARIA 

Er werden kort al enkele statistieken voorgestel van het voorbije jaar 2019. Een 

uitgebreid overzicht, ook belangrijk in kader van nieuw beleidsplan zal volgende 

vergadering ook worden voorgesteld. 

10 TO DO 

- Informeren jury (VCJ) nav hun geuite bezorgdheden ivm de aankomende 

competitiewijziging voor kangoeroes en benjamins. (Liesl naar VCJ) 

- Evaluatie jeugdsportfonds volgende vergadering (Liesl) 

- 3 actiepunten jeugdatletiek per commissielid doorgeven ten laatste maandag 

23 december. (commissieleden) 

- Statistieken opmaken (Liesl) 

 

11 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering op maandag 6 januari 2020 om 19u te Brussel. 
Er worden broodjes besteld. 

 


